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مدیرعامل سازمان مدیریت و نظارت بر تاکسیرانی 
شهرداری مشهد معارفه شد

گروه شهرستانها: مراســم معارفه مدیر عامل سازمان تاکسیرانی با حضور 
پوریا محمدیان یزدی؛ معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شــهرداری مشهد و 
جمعی از مدیران عامل حوزه حمل و نقل و ترافیک برگزار شد.  در این مراسم، 
مرتضی چایچی مطلق به عنوان مدیر عامل سازمان مدیریت و نظارت تاکسیرانی 
شهرداری مشهد معارفه شد و از تلاش های اکبر فلاح در مدت سرپرستی وی بر 

سازمان تاکسیرانی مشهد تقدیر گردید.

کسب رتبه دوم آبفای استان اصفهان در ارزیابی 
مدیران ارشد شرکت های آب و فاضلاب کشور

گروه شهرستانها - زهرا مسیبی:  شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
در ارزیابی داخلی مدیران ارشد شرکت های آب و فاضلاب سراسر کشور بر اساس 

عملکرد سال 1401،  جایگاه دوم را کسب کرد.
فراینــد این ارزیابی با مشــارکت معاونت ها، دفاتر مســتقل و ارزیابان دفاتر 
تخصصی شرکت مهندســی آب و فاضلاب کشــور و تیم های ارزیابی عملکرد 
شرکت های آب و فاضلاب سراسر کشور و با هدف سنجش موفقیت های شرکت ها 
در اجرای برنامه ها و تحقق اهداف ابلاغی انجام شد. گفتنی است در این فرایند، 
34 شرکت آب و فاضلاب سراسر کشور، در 4 جنبه ذینفعان کلیدی، امور مالی، 
فرایندهای کلیدی و رشد و یادگیری در مجموع با 65 شاخص مورد ارزیابی قرار 
گرفتند که شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان با 97.99 درصد میانگین تحقق 

مجموع شاخص ها در 4 جنبه اصلی، جایگاه دوم را کسب نمود.

کلنگ بزرگترین مجتمع خاویاری ایران 
در رومشگان زده شد

مدیرکل شیلات لرســتان گفت: کلنگ بزرگترین مجتمع خاویاری ایران در 
رومشگان زده شد.

کیارش بیرانوند در گفت وگو با ایســنا اظهار کرد: از ابتدای دولت ســیزدهم 
تاکنون مجتمع های خاویاری در لرســتان ایجاد شده است.وی افزود: توانستیم 
خاویار را به لرستان بیاوریم و آن را بومی سازی کنیم که در نهایت به این نتیجه 
رسیدیم که لرســتان می تواند رکوردار کشــور در تولید خاویار باشد. مدیرکل 
شــیلات لرســتان گفت: پرورش ماهی در گیلان شش کیلوست و در مدت 13 
ماه همان ماهی در لرســتان به وزن 10 کیلوگرم می رســد.بیرانوند اضافه کرد: 
تولید خاویار 10 درصد وزن ماهی است و این درحالیست تولید خاویار از ماهی 
سیبری در شهرستان ازنا، ۲5 درصد وزن بدن ماهی سیبری است.بیرانوند یادآور 
شــد: هم اکنون ظرفیت تولید گوشت خاویار در ایران 4000 تن و ظرفیت تولید 

خاویار 1۸ تن است.

بزرگترین آب شیرین کن غیرساحلی دنیا 
در سیستان و بلوچستان برپا می شود

مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب سیســتان و بلوچستان گفت: طرح تأمین 
بخشــی از آب موردنیاز ساکنان سیستان و زاهدان از منطقه دشتک شامل حفر 
و تجهیز چاه، اجرای خطوط انتقال آب، برق، احداث ایســتگاه پمپاژ و کارخانه 

آب شیرین کن، با اعتباری بالغ بر 4000 میلیارد تومان در دست اجرا است.
قاســمی در بازدید از روند اجرای شیرین ســازی آب در زاهدان، در ارتباط 
با جزئیات آب شــیرین کن 100 هــزار مترمکعبی طرح اضطــراری بیان کرد: 
به این دلیل بزرگ ترین آب شــیرین کن عنوان شــده که معمولا با این حجم از 
شیرین ســازی، آب شیرین کن ها در کنار ســواحل اجرا می شوند ولی با توجه به 
شرایط اضطراری برای تامین آب شرب در منطقه شمال استان و بخشی از شهر 
زاهدان و ضرورت شیرین سازی برای ارتقای کیفیت شرب لازم بود تا این حجم 

از دستگاه ها در محل نصب شود.
وی تأکید کرد: منابع آبی شناسایی شــده در منطقه ای که قابلیت برداشت 
دارند در دســته آب های لب شور و شور محسوب می شوند، بنابراین برای ارتقای 

کیفیت ضرورت دارد تا شیرین سازی بر روی این منابع صورت پذیرد.

خروجی شبکه فاضلاب شهر یزد 
از حد نرمال خود خارج شد

مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب اســتان یــزد با بیان این کــه به دنبال 
بارندگی های اخیر خروجی شبکه فاضلاب شهر یزد از حد نرمال خود خارج شده 

است، نسبت به احتمال پس زدگی فاضلاب به داخل برخی منازل هشدار داد.
جلال علمدار در گفت وگو با ایســنا اظهار کرد: در حال حاضر خروجی شبکه 
فاضلاب خانگی شهر یزد از حد نرمال خود خارج و به 1۲00 لیتر در ثانیه رسیده 
اســت. وی با تاکید بر این که کنترل این موضوع توسط کارشناس این سازمان 
در حال کنترل است، گفت: از مردم تقاضا می شود که به هیچ عنوان دریچه های 
فاضلاب در داخل معابــر را برای هدایت آب باران باز نکنند. علمدار تاکید کرد: 
برخی از شهروندان آب ناودان های خود را به خروجی فاضلاب وصل کرده اند که 

این موضوع باعث بازگشت این آب به فاضلاب همان خانه می شود.

مصرف گاز در استان گلستان افزایشی شد
مدیرعامل شــرکت گاز گلستان از افزایش مصرف گاز در این استان خبر داد 
و بر ضرورت مدیریت مصرف تاکیــد کرد. علی طالبی گفت: با کاهش دما طی 
روز های اخیر، مصرف گاز در این استان اکنون به نزدیک 15 میلیون مترمکعب 

رسیده است.
طالبی ادامه داد: با توجه به تداوم ســرما در استان پیش بینی می شود مصرف 
گاز بیشتر هم شود و به 16 میلیون مترمکعب برسد. وی افزود: عمده گاز مصرفی 
استان گلستان از منابع داخلی شامل؛ سرخس، عسلویه و میامی استان سمنان 
تامین می شود و مشــکلی در این زمینه نیست، اما به منظور پایداری وضعیت، 

ضروری است مشترکان نکات مدیریتی در مصرف را مدنظر قرار دهند.
مدیرعامل شرکت گاز گلستان اضافه کرد: دمای رفاه در خانه بین 1۸ تا ۲1 
درجه است و با تنظیم دمای خانه در این دما می توان از افُت یا قطعی فشار گاز 
جلوگیری کرد. طالبی گفت: اســتفاده از وسایل گرمایشی استاندارد با برچسب 
انرژی بالا، استفاده از بخاری به جای شومینه، خاموش کردن بخاری یا رادیاتور 
در اتاق های کم رفت وآمد، پوشیدن لباس گرم، نصب پرده های ضخیم تر، بستن 
دریچه های کولر و سایر منافذ، کوتاه کردن زمان استحمام و خلوت کردن اطراف 
رادیاتور ها، از جمله راهکار هایی است که می توان در مصرف گاز صرفه جویی کرد.

وی افــزود: همچنین بــا عایق بندی لوله های موتورخانــه، کم کردن درجه 
موتورخانه ها و آبگرمکن های مخزنی، می تواند حجم بالایی از مصرف گاز را کاهش 
داد.بر اساس اعلام هواشناســی گلستان؛ سامانه ناپایدار تا امروز در استان فعال 

است، اما تا آخر هفته سرمای شبانه خواهیم داشت.

تقویت پایداری ۱۷۸ مگاواتی نیروگاه سیکل قم 
برای ورود به اوج بار تابستان

مدیرعامل شــرکت تعمیرات نیروگاهی ایران گفت: تقویــت پایداری 17۸ 
مگاواتی نیروگاه سیکل ترکیبی قم برای ورود به اوج بار تابستان انجام شد.

مســعود مرادی گفت: از آنجایی که مهم ترین تکلیف و رسالت این شرکت به 
میدان آوردن همه توانایی ها و ظرفیت ها برای تحقق زودهنگام برنامه ملی صنعت 
برق حرارتی در ارتقای آمادگی واحد های نیروگاهی کشور در جهت پایداری شبکه 
سراســری برق در مواجهه با اوج مصرف برق 1403 تدوین شده است، ازاین رو 
وبا انجام عملیات تخصصی و شبانه روزی کارگروه الکتریک این شرکت عملیات 
تعمیرات اساسی ژنراتور 1۲۸ مگاواتی واحد G 11 نیروگاه سیکل ترکیبی قم با 

موفقیت به پایان رسید و در ادامه برای راه اندازی به کارفرما تحویل شد.
مدیرعامل شــرکت تعمیرات نیروگاهی ایران درباره فعالیت های تخصصی در 
ایــن پروژه، ادامه داد: ژنراتور این واحــد گازی پس از دمونتاژ و مونتاژ 13۲ عدد 
شینه هسته ژنراتور و انجام موفقیت آمیز تست های تخصصی HI ولتاژ و سلامت 
عایق باکیفیت ممتاز به پایان رســید که این اقدام ها عــلاوه بر تولید نامی این 
واحــد گازی به تکمیل فرآیند تولید واحد بخار مرتبط با این واحد به میزان 50 
مگاوات کمک خواهد کرد. مدیرعامل شرکت تعمیرات نیروگاهی بیان کرد: با اتکا 
به دانش بومی متخصصان جوان، وجود ظرفیت های سخت افزاری قوی عملیات 
ساخت انواع شینه سیم پیچ ژنراتور، بازسازی و بهسازی، انجام تخصصی تست های 
چندگانه خاص الکتریکی و ابزار دقیقی در محل کارگاه های شــرکت تعمیرات 
انجام می شود که این توان منحصر به فرد سالیانه دغدغه فنی و تولیدی بیش از 

10 نیروگاه کشور را حل خواهد کرد.

معاون بهداشتی علوم پزشکی گیلان، با بیان کوتاهازاستانها
اینکه در آستانه ماه رمضان و تعطیلات نوروزی 
هســتیم، از مردم خواســت حتما سبزیجات را 
قبل از مصــرف ضد عفونی و گندزدایی کنند و 
گفت: موقع پاک کردن سبزیجات محلی حتما 

از دستکش استفاده شود.
دکتر محمود رضوانی در گفت وگو با ایســنا، 
با بیان اینکه بیماری »فاسیولیازیس« از اثر یک 
انگل به نام فاسیولا منتقل  می شود، اظهار کرد: 
این بیماری بومی استان گیلان است و طی چند 
هفته اخیر شاهد موارد اندکی از ابتلا بودیم لذا 
ضرورت آماده بودن برای پیشگیری از شیوع را 

نشان  می دهد.
وی با اشاره به افزایش مصرف سبزیجات در 
ماه مبارک رمضــان، افزود: علاوه بر ماه مبارک 
رمضان، در آســتانه تعطیلات نــوروزی و ورود 
گردشــگران به استان هســتیم لذا تمایل برای 
مصرف سبزیجات محلی، احتمال شیوع بیماری 

فاسیولیازیس را افزایش  می دهد.
معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشــکی 
گیلان از مردم خواســت هشدارهای پیشگیرانه 
را جدی بگیرنــد و گفت: زنجیــره انتقال این 
بیماری چهار حلقه دارد که حلقه اول آن مخزن 
بیماری یعنی نشخوارکنندگان بومی شامل گاو، 
گاومیش، بز و گوسفند است. رضوانی حلقه دوم 
را اکوسیستم استان گیلان دانست که شرایط را 
برای بروز بیماری فاســیولیازیس فراهم کرده و 
ادامه داد: حلقه سوم یک حلزون خاص و حلقه 
چهارم انسان است که مصرف کننده سبزیجات 
خودروی معطر آبزی محلی محسوب  می شود؛ 
این ســبزیجات هم به صورت مستقیم و هم به 

صورت فرآورده مورد استفاده قرار  می گیرد.
وی با بیان اینکه اثرگذاری اقدامات پیشگیرانه 
در حلقه چهارم بیشتر اســت، یادآور شد: اداره 
کل دامپزشــکی  می تواند درمان دسته جمعی 
نشــخوارکنندگان بومی را در برنامه کاری خود 
قرار دارد؛ این در حالی است که امکان سم پاشی 

گسترده برای از بین بردن حلزون وجود ندارد.
معــاون علوم پزشــکی گیــلان تاکید کرد: 
آگاه ســازی مــردم دربــاره ایــن بیمــاری و 
خودمراقبتی هایــی که باید آموزش ببینند تا به 
بیماری فاسیولیازیس مبتلا نشوند در پیشگیری 

از بــروز این بیمــاری و افزایش تعداد مبتلایان 
بسیار تاثیرگذار است.

وی از مردم خواســت حتما ســبزیجات را 
قبــل از مصرف ضد عفونــی و گندزدایی کنند 

و با بیــان اینکه موقع پاک کردن ســبزیجات 
حتما از دســتکش اســتفاده شــود، افزود: از 
نوشیدن آب های راکد و سطحی در کوهپایه ها 
و مناطق جلگه ای خودداری کنید. فرآورده های 

سبزیجات محلی)نعناع، خالواش و چوچاق( به 
صورت دلار)نمک ســبز( و زیتون پرورده حتما 
۲4 تا 7۲ ســاعت در دمای منفــی 1۸ درجه 

سانتیگراد نگهداری و سپس مصرف شود.

رضوانی علائم شاخص ابتلا به فاسیولیازیس 
را شــامل درد در قســمت فوقانی راست شکم 
همراه با تب، لرز و تعریق، خارش و کهیر، کاهش 

وزن و درد مفاصل دانست.

صیادان 4 شهرستان چابهار، کنارک، دشتیاری و زرآباد 
همواره مشــکلات فراوانی از مباحث بیمه ای و عدم امنیت 
شغلی گرفته تا عدم صدور مجوز برای شناور های شان دارند. 
حال در طی گزارشی از سوی این صیادان، حدود ۲۸5 لنج 
صیادی در شهرستان های ســاحلی سیستان و بلوچستان 
ســاخته شــده که هر لنج زمینه ایجاد اشتغال را برای ۲5 
نفر فراهم می کنــد که این لنج ها به دلیل عدم صدور مجوز 
فعالیت از درگاه ملی مجوز ها و از ســوی شیلات، در اسکله 

بلاتکلیف مانده اند.
به گزارش ایلنا، از سال 97 تا 40۲ در استان سیستان و 
بلوچستان شناورهایی ساخته  شده اند که گویا دستورالعملی 
برای ابعاد آنها اعلام نشده و صاحبان شناورهای 19 متری 
برای صدور مجوز به مشــکل برخورده انــد و به آنها اعلام 
شده به شناورهای  بالای ۲0 متر مجوز داده  می شود و هم 
اکنون صاحبان لنج های 19 متری در عمل انجام شده قرار 
گرفته اند و باید فکری به حال این افراد شود و از بلاتکلیفی 

نجات پیدا کنند.
هرکدام از این صاحبان لنــج، حدود 10 میلیارد تومان 
بابت لنج های شان سرمایه گذاری کرده اند و بسیاری از لنج 
داران همه دارایی خود را فروخته و برای ساخت این لنج ها 
هزینه کرده انــد که در بلاتکلیفی مانده و مجوزی برای کار 

کردن در دریا برای آنها صادر نشده است.
انتظار 4 ساله بی سرانجام برای دریافت مجوز شیلات

مالــک یکی از شــناورهای کنارک در این بــاره به ایلنا 
گفت: ما مدتهاســت برای دریافت مجوز اقدام کرده ایم و با 
کوچکترین مانع پرونده را برگشــت می دهند و شــرایط را 
برای دریافت مجوز تســهیل نمی کنند. لنج ها در سیستان 
و بلوچســتان ساخته شــده اند اما هیچ تلاشــی برای حل 

مشکلات ما از سوی مسئولان نمی شود.
وی افزود: ما چند برادر هســتیم که تمام سرمایه مان را 
برای ساخت این لنج گذاشته ایم. اما دولت برای صدور مجوز 
آن شرایط را سخت کرده است. افرادی که لنج های شان در 
هرمزگان است به راحتی در استان ما مجوز می گیرند اما ما 

از سمت مسئولان استانی خودمان حمایت نمی شویم.
این صاحب شــناور اذعان داشت: در این چهار سالی که 
لنج را ساخته ایم و برای مجوز اقدام کرده ایم تمام پرونده را 
تکمیل کرده ایم امــا هیچ پیامکی برای دریافت مجوز برای  

مان ارسال نشده است.
وی افزود: لنج ما ســاخته شــده و مدتهاست از کارگاه 
بیرون آمده و روی آب اســت، تا مدارک کامل و ســوخت 

نباشد نمی توانیم برای صید به دریا برویم.
وی افزود: لنج ما برودتی است و مشکلی ندارد اما مجوز 

برای مان صادر نشده است.
نماینده سیستان و بلوچستان در شورای عالی استان ها 
نیز در گفت و گو با خبرنگار ایلنا در این باره اظهار داشــت: 

هزینه ساخت هر شــناور صیادی حدود ۲0 میلیارد تومان 
اســت و تمام این مبلغ آورده خود مردم اســت و دولت و 
بانک ها هیچ نقشی در تامین بودجه این شناورهای صیادی 

نداشته اند.
فــاروق اعظمی عنــوان کرد: این شــناور ها در حقیقت 
بنگاه های اقتصادی زود بازده هستند و در هر شناور حدود 
۲5 نفر به صورت مستقیم و 50 نفر به صورت غیر مستقیم 

مشغول به کار می شوند.
وی افزود: از سال 97 تاکنون ۲۸5 فروند شناور صیادی 
در کنارک، چابهار، دشــتیاری و زرآباد ســاخته شــده که 
متاسفانه به دلیل  عدم صدور مجوز، این شناور ها نمی توانند 

وارد آب شوند و صیادی کنند.
سخنگوی شورای عالی استان ها افزود: تعدادی از لنج های 
بلاتکلیف 19 متری هستند که دولت می گوید باید بالای ۲0 
متر باشند، در صورتی که پیش از این برای لنج هایی با این 

طول، مجوز صادر شده است.
اعظمی خاطرنشــان کرد: از دو ســال قبل قرار بود این 
موضوع ســاماندهی شود و شناورها تعیین تکلیف شوند اما 
هیچ اتفاقی نیفتاده است. فقط قرار است 100 مجوز صادر 

شود و 1۸5 شناور باقی مانده همچنان بلاتکلیف هستند.
وی گفــت: اداره کل شــیلات اعلام کــرده لنج ها باید 
برودتی شوند، بسیاری از این لنج ها هزینه ساخت داده اند و 
نتوانستند برای صید به دریا بروند و صیادان دیگر پولی برای 

برودتی شدن لنج شان ندارند.
وی افزود: خواسته صیادان سیستان و بلوچستان از رئیس 
جمهور و تمامی مسئولان این است که صدور مجوز های این 

لنج ها تعیین تکلیف شود و سرمایه مردم در گردش درآید.
اعظمی عنــوان کرد: اگر نمی خواهند مجوز صادر کنند، 
لنج ها را از صاحبان شان خریداری کنند تا مردم سرمایه های 
شــان را جای دیگری به کار بگیرند. تا مجوز صادر نشــود 
شــرکت نفت سوخت مصرفی شان را نمی دهد و اجازه صید 

ندارند.
مدیرعامل یکی از کارخانه های شناورسازی در سیستان 
و بلوچســتان در این باره به ایلنا گفت: ســال 97 مدیرکل 
شیلات تعدادی نامه به متقاضیان و مشتری های ما داده بود 
که ابعاد لنج در آن ها 19 متر بود و چند نفر که اسامی شان 
را هم دارم توانستند مجوز بگیرند و اخطاری مبنی بر این که 

لنج زیر ۲0 متر نسازید دریافت نکرده ایم.
علی بخش صیادی عنوان کرد: همه لنج ها طبق قوانین 
ملی ساخته می شــوند و هر دستورالعملی بعد از ابلاغ قابل 
اجراست و تا زمان ساخت این شناورها چنین دستورالعملی 

مبنی برعدم ساخت لنج زیر ۲0 متر وجود نداشته است.
صیادی عنوان کرد: تازه چند روز است که به کارخانه های 
شناورســازی ابلاغ شــده که به لنج های زیر ۲0 متر مجوز 
نمی دهند و از آنجایی که نمی شــود ابعاد لنج های ساخته 

شده را دستکاری کرد باید فکری به حال لنج های 19 متری 
شود.

وی افزود: اگر مدیرکل وقتِ شیلات تخلف کرده و مجوز 
ساخت لنج 19 متری داده آیا چوبش را باید مردم بخورند؟ 
چرا هیچ ابلاغی به شــناور سازها برای  عدم ساخت لنج زیر 
۲0 متر داده نشــده؟ ما امضای مدیرکل وقت را با سربرگ 
شــیلات داریم که در محتوای آن مشکلی برای ساخت این 

لنج ها وجود نداشته است.
مدیرکل شیلات سیســتان و بلوچستان هم در این باره 
به خبرنگار ایلنا گفت: لنج هایی که چند سال پیش ساخته 
شده اند با همکاری مسئولان کشوری در حال صدور موافقت 

نامه های اصولی این لنج های صیادی هستیم.
عطاء الله رئیســی در ادامه گفت: هیچوقت قانونی برای 
اعطای مجوز شــناور های زیر ۲0 متر نداشته ایم. تمام دنیا 
به سمت پیشــرفت می روند و ما هنوز در بحث شناورها به 

صورت سنتی عمل  می کنیم.
برودتی شدن شناورهای صیادی بستر صادرات 

را فراهم می کند
وی افزود: ما چرا باید ماهی مان را در بازار داخلی به فروش 
برسانیم آن هم زمانی که بستر صادرات برای ما فراهم است؟ 
کشــورهای مثل ژاپن، امارات و کشورهای مختلف خریدار 
ماهی های ما هستند اگر ما به لنج های صیادی گفته ایم که 
لنج های شان را برودتی کنند به دلیل افزایش کیفیت آبزیان 
صید شده بوده است و سودآوری زیادی برای صیادان دارد.

وی خاطر نشان کرد: در این موضوع رایزنی های بسیاری 
خوبی با ســازمان شیلات ایران شده و اگر به نتیجه برسیم 
از این شــناور ها تعهد می گیریم که لنج های شان را برودتی 

کنند.

وی افــزود: خودِ صاحبان لنج هم موافق برودتی شــدن 
شناورهای شان هستند چرا که یخ گران است و در گرمای 
جنوب هم به سرعت آب می شود و یخ جوابگوی فریز کردن 
آبزیان صید شــده نیســت و هزینه های صیادان را افزایش 

می دهد.
رئیسی عنوان کرد: اگر لنجی برودتی باشد می تواند یک 
ماه کامل را در دریا بماند اما اگر لنجی یخی باشد باید پس 
از گذشت یک هفته تا ده روز به خشکی بازگردد و ظرفیت 
یخ هایش را تمدید کند و هربار برگشــت به خشــکی برای 
صیادان هزینه دارد. ما به دنبال کاهش هزینه های صیادان و 
رعایت استانداردهایی هستیم که به صادرات و کیفیت ماهی 

و آبزیان صید شده کمک می کند.
وی عنوان کرد: در خصوص لنج های 19 متری، اگر قانونی 
هم در چهار سال گذشته برای صدور مجوز این لنج ها بوده 
ما از آن مطلع نیستیم. اما برای لنج های یخی بالای ۲0 متر 
در تلاشیم طی تعهد نامه ای مبنی بر تغییر وضعیت لنج ها 
از حالت یخی به برودتی، مشــکل موافقت نامه های اصولی 
و صدور مجوز ها را با کمک اســتاندار سیستان و بلوچستان 

برطرف کنیم.
رئیسی گفت: مجوزها از سوی درگاه ملی مجوزها صادر 

می شود و این قوانین مربوط به سامانه است.
رئیســی افزود: تعرفه هر لنج بــرای دریافت مجوز یک 
میلیــارد و 500 میلیون تومان بوده که با رایزنی های انجام 
شده توانسته ایم این مبلغ را به 500 میلیون تومان با اقساط 

ده ماهه برسانیم.
وی افزود: این تصمیمات را شــیلات اســتان نمی تواند 
بگیرد و باید در ســطح کشــوری پیگیری شــود که ما در 

تلاشیم مشکلات صاحبان لنج ها را برطرف کنیم.

صیادان دیگر پولی برای برودتی شدن لنج شان ندارند

بلاتکلیفی ۲۸۵ لنج صیادی و بیکاری حدود ۷ هزار صیاد

مدیرکل ثبت اسناد و املاک فارس خبر داد

سند مالکیت مجموعه تاریخی تخت جمشید صادر می شود

معاون بهداشتی علوم پزشکی گیلان هشدار داد

احتمال شیوع بیماری »فاسیولا« در گیلان
سبزیجات حتما ضدعفونی شود

مدیرکل ثبت اســناد و املاک فارس گفت: 
در این ماه سند مالکیت مجموعه تاریخی تخت 
جمشید نیز صادر و به میراث فرهنگی تسلیم 

شود.
به گزارش ایلنا، صفدر کشــاورز در نشست 
بررســی عملکرد ادارات تابعــه ثبتی فارس با 
اشــاره به فرمایش مقام معظم رهبری در سال 
گذشــته مبنی بر لزوم حد نگاری متر به متر 
اراضی کشور، گفت: تأکید رهبر معظم انقلاب 
مبنی بر حد نگاری متر به متر اراضی کشور و 

سیاست های مندرج در برنامه هفتم توسعه در 
زمینه حد نگاری اراضی و املاک ایجاب می کند 
برنامه ریزی های ادارات ثبت حول محور اجرای 
بهینــه الزامات قانون جامــع حد نگار که یک 

قانون ملی است معطوف شود.
وی گفت: توجه ویژه ســازمان ثبت اسناد 
و املاک کشــور بــه مقوله تثبیــت اراضی و 
املاک به ویژه اراضی کشــاورزی، برخورداری 
فــارس از یک میلیون هکتــار از این اراضی و 
انعقاد بیشــترین میزان قرارداد تهیه، تطبیق و 

مستندسازی اراضی کشــاورزی در این استان 
که معادل 700 هزار هکتار از این اراضی است، 
توجه بیش از پیش بــه فرایند تثبیت اراضی 

کشاورزی را ضروری می سازد.
معاون املاک و کاداستر سازمان ثبت اسناد 
و املاک کشور استفاده از ظرفیت های موجود 
در فارس نظیر همراهی رئیس کل دادگستری 
و دادســتان مرکز اســتان با هــدف پیگیری 
مصوبات نشســت ها در جهت ایجاد تعامل هر 
چه مطلوب تر دیگر سازمان ها و ادارات مرتبط 
نظیر جهاد کشــاورزی و امور اراضی را گامی 
مؤثر در پیشــبرد اهداف تثبیتی سازمان ثبت 

برشمرد.
همچنین در این نشســت غلامرضا کیانی، 
مدیرکل ثبت اســناد و امــلاک فارس ضمن 
تبریک نیمه شــعبان خجسته زاد روز حضرت 
قائم )عــج( و با قدردانــی از اقدامات جهادی 
رؤســای ادارات تابعه این اداره کل، تثبیت 5۲ 
درصد از اراضی کشــاورزی استان را ماحصل 

فعالیت های شبانه روزی ادارات تابعه دانست.

وی افــزود: صدور ۲5 فقره ســند مالکیت 
کاداســتری جهت اماکن تاریخــی و مذهبی 
ســومین حرم اهــل بیت عصمــت و طهارت 
علیهم الســلام در ماه گذشته بخش دیگری از 
اقدامات صورت پذیرفته بوده و ابراز امیدواری 
کرد در ماه جاری نیز ســند مالکیت مجموعه 
تاریخی تخت جمشــید نیز صادر و به میراث 
فرهنگــی تســلیم شــود. کیانی گفــت: در 
جلسات و نشست های متعدد با حضور رئیس 
کل دادگســتری و دادســتان مرکز استان با 
شرکت های نقشه برداری مشاور سعی ما بر این 
بوده که ضمن توجیه بیش از پیش شرکت های 
طرف قرارداد، زمینه ســرعت بخشی به فرایند 
تهیه، تطبیق و مستندسازی اراضی کشاورزی 
را فراهم کنیم، انتظار داریم ادارات امور اراضی 
ضمن تعامل بیش از پیش بــا ادارات ثبت، با 
پاسخگویی به استعلامات مربوطه، ادارات ثبت 
اســناد و املاک را در فراینــد تثبیت و صدور 

اسناد مالکیت اراضی کشاورزی یاری دهند.
 معاون امور املاک و کاداستر سازمان ثبت 

اســناد و املاک کشــور ضمن حضور در اداره 
ثبت منطقه ۲ شــیراز روند انجام فرایند های 
ارائه خدمات به مراجعین توســط پرسنل این 
اداره را مــورد بازبینی قــرار داد و با حضور در 
بخش های مختلــف ایــن اداره از نزدیک در 
جریان نحوه عملکرد کارکنان و پاســخگویی 

آن ها به مراجعین قرار گرفت.
صفدر کشــاورز گفت: با توجــه به الزامات 
قانون جامع حد نگار در زمینه تثبیت مالکیت ها 
و عــزم جدی و مصوبــات ســازمانی در این 
خصوص، موظفیم مسیر تثبیت و صدور اسناد 
مالکیت ملی، دولتی، کشــاورزی و اشخاص را 
تســهیل و تسریع کنیم و اکنون که شرایط در 
این راستا مهیا شده و دیگر سازمان ها و ادارات 
مرتبط نیز اعــلام همکاری نمــوده اند، هیچ 
عذری جهت ایجاد وقفه در اجرای مطلوب این 
فرایند پذیرفتنی نیست. کشاورز در ادامه ضمن 
دیدار با تعدادی از مراجعین و استماع مشکلات 
و درخواســت های آن ها دستورات لازم در این 

خصوص صادر کرد.




